

# WINGSPAN

Your Complimentary Copy

免费赠阅

Spain

## Viva La Mancha!

Danjiri

Proudly Carved by Cartwrights

Bangkok

Happy Hipsters

檀尻

匠心工艺 花车雄姿

泰国曼谷

潮人的幸福生活

**ANA** Inspiration of JAPAN

A STAR ALLIANCE MEMBER



by Julian Bell

## Umbrella Basket

This chic basket folds up like a Japanese umbrella and was designed as a collaboration between Hiyoshiya and hachi market, a Japanese household equipment manufacturer. The basket gets its name from how it unfolds, like a flower, and it comes in white, orange and green.

## 和风伞形食品篮

这款时尚的食品篮打开时宛若一把展开的日式纸伞，由京都和伞老字号日吉屋与日本家居用品厂商 hachi market 联手设计。由于打开时如同花儿般绽放，因此得名 Bloom (花)。本品有白、橙、绿三款颜色供您选择。



Bloom Kitchen Basket :: Hiyoshiya :: [www.wagasa.com](http://www.wagasa.com) (in Japanese) :: ¥5,832 (tax included)



## Kyoto Bento

Nishijin is an area of Kyoto famous for its gorgeous kimono fabrics and weaving, and also where this bento box gets its name and design. The lunchbox even comes with its unique kimono obi belt resembling a red strap. Unlike some Japanese bento boxes, this one is fairly substantial in size, so you don't need to limit your appetite to that of a trainee geisha.

## 西阵便当美食盒

京都的西阵地区，以其绚丽的和服布料和精致的纺织工艺而闻名遐迩。这款便当盒的名称和设计灵感其实便源于此，它甚至还配上一条红丝带，象征着和服独特的腰带。此外，不同于其它日式便当盒，它的尺寸比较宽裕，所以您再也不用将自己的胃口缩减得像一个艺妓学徒那样啦！

Nishijin :: Bento&Co :: [www.en.bentoandco.com/](http://www.en.bentoandco.com/) :: ¥2,350 (tax included)

## A-choo choo Train

Here's a perfect product for the train buff prone to catching colds while patiently waiting outside, in harsh weather, on the platform. This radio-controlled tissue box comes in the shape of a Japanese train, and is never late. In case you're wondering, the destination reads: "Living Room, Kitchen."

## 遥控列车抽纸盒

这款产品为严寒中在站台苦苦候车而患上感冒的列车迷们带来了福音。形如日式列车的抽纸盒由无线电操控移动，绝无晚点！如果您好奇此趟列车通往哪里，且看盒上分明写着“卧室、厨房”！



Come Tisshu :: Kyosho Egg :: [www.kyosho.com/](http://www.kyosho.com/) :: ¥2,678 (tax included)

Prices subject to change.  
价格可能会有变动